

Corporate Environmental Policy Statement

BYME Engineering (Hong Kong) Limited is committed to protecting the Environment through our initiatives, experiences, capabilities, expertise and resources applied to our design and installation of Building Services, Alterations and Additions Works (A&A Works) and Facility Management activities in order to reduce negative impact on the environment.

To achieve and maintain this ambition, our commitments are to:

- Implement and maintain Environmental Management System in compliance with ISO 14001:2015 standards and provides permanent monitoring of the system through regular audits, reviews and inspections to ensure the delivery of a continuous improvement cycle,
- 2) Reduce and control the environmental impacts arising from all site activities by adopting and implementing adequate mitigating measures,
- 3) Offer environmental and sustainable solutions to our clients, including Modular Integrated Construction (MIC), Design for Manufacture and Assembly (DfMA) and other low carbon solutions to reduce carbon footprint and environmental pollution,
- 4) Ensure every effort is made to meet clients' / relevant interested parties' needs and expectations for achieving their satisfaction in delivering our products and services,
- 5) Comply with the statutory, regulatory and contractual requirements,
- 6) Identify and manage potential environmental risks (including climate change aspects) & opportunities proactively and implement solutions to mitigate them,
- Ensure the establishment, planning and regular review of measurable Environmental Objectives. These objectives form part of our annual Management Review Meeting subjects,
- 8) Provide necessary resources to maintain the effectiveness of Environmental Management System.

This Policy is to be clearly communicated, understood and implemented at all levels within the company and our project sites, including our subcontractors, external providers and the interested parties. It will be reviewed on a regular basis for its effectiveness, through Management Review Meetings.

The measure of success of the Environmental Management System is its recognition by all BYME staff and their engagement and compliance with the Environmental Management System requirements throughout all stages from design, supply, installation, testing and commissioning, maintenance and facility management.

Karen CHEUNG
Managing Director of BYME Engineering (Hong Kong) Limited



公司環保政策聲明

嘉福機電工程有限公司承諾環境保護,會憑藉本身的主動性、經驗、能力以及資源去實現在屋宇設備設計及安裝、加建及改建、設施管理等領域減少對環境的負面影響。

為了達致及維持這個目標,我們承諾:

- 1) 執行及維持符合 ISO 14001:2015 要求的環境管理系統,並透過定期審核、審查和巡查進行永久性監測以達致持續性改善:
- 2) 透過採用和執行合適的緩解措施來減少和控制所有工地活動所引致的環境影響:
- 3) 向顧客提供環保及可持續性的方案,包括裝合成建築法,製造及裝配過程的設計等和 其他低炭方案,以減少碳足跡和環境污染;
- 4) 確保在交付產品和提供服務時盡力符合客戶/有關各方的要求,務求令顧客們滿意;
- 5) 符合香港法例法規及合約要求;
- 6) 主動確應及管理潛在的環境風險(包括氣候轉變方面)及機遇,實行減低風險的對應措施;
- 7) 確保訂立、定期監測及審閱可量度的環保目標。這些目標會列為年度管理檢討會議其中一項檢討議題;
- 8) 提供必須的資源以保持環境管理系統的有效性。

此政策會以高透明度模式向所有公司及駐工員工,包括我們的分判商、服務供應商及有關各方進行溝通及實施。此政策亦會透過管理檢討會定期評核其有效性。

環境管理系統的成功有賴嘉福機電全體員工認同及參與,達致設計、供應、安裝、裝置試 調等各階段及設施管理均符合環境管理系統的要求。

張嘉欣

嘉福機電工程有限公司董事總經理

二零二四年六月十三日